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Förslag inkommit av Stehags Intresse- och 
Försköningsförening  

Stehag mot framtiden 2040. 

Stehag är en av de byarna som växer allra starkast i kommunen. Under 

senaste översiktsplans-arbete pekade man starkt på flera 

utvecklingsområden bland annat trafik, natur och välfärd.  

Det som lyftes i ÖP för Eslöv 2025 behöver även lyftas i arbetet med ÖP för 

Eslöv 2040.  

Stehag behöver en ny genomfart under järnvägen då den gamla viadukten 

intill stationen för tillfället är hårt belastad och inte kan byggas ut. Det har 

funnits tankar på att ha en undergång som går från Vestins Väg mot 

Thulevägen. Detta behöver ske i samråd med Trafikverket och andra 

inblandade parter för att skyndsamt utredas och påbörja arbetet för att 

avlasta den redan hårt prövade trafikmiljön i Stehag.  

Gällande att kommunen gjort ett köp av Gyaskogen och Skytteskogen som 

är betydelsefulla naturområden i Stehag är detta värdefullt. Viktigt här är att 

bevara, utveckla och ta hand om den värdefulla naturmiljön som finns i 

samråd med Stehags Intresse- och Försköningsförening. 

Vi hoppas på att kommunen ser den potential som Stehag har med stor 

inflyttning, goda kommunikationer tack vare buss- och tågförbindelser och 

ett rikt föreningsliv, där man vill vara med ihop med oss och utveckla byn 

till det bättre ihop med bybor, föreningsliv, olika aktörer i samhället och det 

lokala byalaget som skrivit denna text.  

 


